
Best. møde nr. 44-Referat_18.12.2022MMJ 

Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 44 

Dato: 12. december 2022  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud: 

________________________________________________________________________________ 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden – Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 43 - Godkendt 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse 

1. Evaluering Fællesmøde nr. 15: Emnet vedr. benævnelse af Afdelingsmøde 

henholdsvis Regnskab og Budget blev nævnt og drøftet og vil fremover blive kaldt 

Afdelingsmøde-Regnskab og Afdelingsmøde-Budget. 

2. Sidste nyt vedr. Skjøde: Bjarne Ø og Anders Münchenberg fra OK har haft 

drøftelser vedr. Hjortepark ”projektet” med opmærksomhed på de stadigt 

udestående mangler vedr. 1.års gennemgangen kan lukkes.   

1. Vedr. emfang i køkkener: Bjarne gjorde klart, at vi har brug for en mere 

nøjagtig beskrivelse fra Skjøde af, hvad der skal gøres i forbindelsen med 

emhætte og grundsug skal ændres. Teknikerne står til at begynde 2. 

januar, inden da skal alle aftaler være helt på plads. Vi har netop i 

skrivende stund fået en plan over arbejdet, der er sendt ud til samtlige 

beboere. Arbejdet påbegynder som planlagt 2. januar 2022. 

2. Vedr. Installationskabel i jord generelt:  Få stikledninger er udbedret og 

lagt i den rette jord-dybde. Problemet er at flere stikledninger stadig ikke 

ligger korrekt og skal graves ned i den korrekte dybde. Bjarne har bedt om 

at få fremsendt en plan for udførelse af opgaven samt opdateringer af 

tegninger.  

3. Vedr. Opretning af tegninger ”AS BUILT”: Bjarne har bedt om plan for 

opdatering af alle tegninger samt udlevering af gældende digitalt 

tegningsmateriale/Revit-model. 

4. Vedr. Error-fejl på Teletaster-gulvvarmeanlæg. Der bliver ved med at 

skulle skiftes telestater på gulvvarmeanlæggene. Danfoss forstår ikke, at 

der skal skiftes telestater så tit. Danfoss vil stille med en servicetekniker 

som kan besigtige anlægget sammen med Kaj Larsen og i fællesskab med 

Skjøde finde ud af fejlen. Erik L. vil sætte sig ind i systemet og har fået en 

manual om hele varmesystemet. Lige pt. har 4 boliger problematikken. 
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5. Brandisolering i Fælleshuset-kælderen: Der er brugt skum til at lukke 

manglen. Vi gør ikke mere ved det. 

6. Loftsamlinger / værelser mellem plant og skråloft: Udbedring af fuge i 3 

boliger. Bjarne har bedt om en plan over udførelsen. 

7. Hækplanter: Vi har for egen regning udbedret de manglende og forkerte 

hække.  

8. Gregersminde-stien: Bygherre mangler tilbagemelding for at høre om 

kommunen er tilfreds med udførelsen af det plantede. Bjarne orienterede 

at OK-fonden og Hesselbækgård følger op alene på dette emne.  

3. Sidste nyt vedr. Brunata: Bjarne orienterede, at han igen har bedt Loubna fra DAB 

om at kontakte DAB Lars Gissel for at få den manglende aktiveringskode til nr. 14. 

Samtidig mener Bjarne at vi er prøveklude på et nyt system, der ikke fungerer 

optimalt endnu. Det vil vi holde både Brunata og DAB op på i den kommende tid 

indtil systemet virker rigtigt. -  For en sikkerheds skyld aflæser vi selv alle målere 

fysisk ved årsskiftet, som vi kan bruge til udarbejdelse af årsregnskabet, hvis nogle 

Brunata målinger svigter pr. 31.12.2022.  

4. Afslutning hækplanteprojekt. Projektet er afsluttet. De planter der var oplagte til 

udskiftning, er udskiftet. 

5. Skrivelse fra Skattestyrelsen ang. klage over ejendomsvurderingen. Der er 

kommet brev fra skattestyrelsen, at ejendomsvurderingen i Hjorteparken er udsat 

yderligere et år. – Når vurderingen kommer næste gang, skal vi reagere hurtigt. 

(Brevet var stilet til Lars S, dette skal rettes til Bjarne Ø). 

6. Andet  

1. Indbrud i nr. 50: Tyven havde skaffet sig adgang fra boligens skovside ved 

at bruge et koben imellem dør og vindue. Anni meldte straks tyveriet til sit 

forsikringsselskab og til politiet. Politiet sørgede for at Falck kom og 

lukkede det ødelagte vindue. Bjarne har efterfølgende også anmeldt 

skaden til Hjorteparkens ejendomsforsikring hos Codan. Denne forsikring 

indeholder en glasdækning, som vi kan gøre brug af herunder døgnservice 

til en tilknyttet glarmester. I forlængelse af sagen vil bestyrelsen lægge op 

til en nærmere drøftelse af hvad vi kan gøre for at dæmme op for at noget 

tilsvarende sker igen.  

2. Furesø vand: Bjarne har aflæst og indberettet vandforbruget til Furesø 

Vand den 12.12.2022 ved hovedmåleren i fælleshuset. Det afledte 

vandforbrug i 2022 udgør 8123m3, hvilket er ca. 12% mindre vand i år 

sammenlignet med sidste år. 

3. Ønskelisten: Merete vil føre ønskelisten og sørge for de løbende ønsker 

kommer på listen. En opdateret ønskeliste vil blive offentliggjort sammen 

med indkaldelsen til fællesmøderne. 

 

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 
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1. Drøftelse KG mail fra 29.11. pkt. 1 vedr. ”Fællesmøder og bestyrelsesmøder”: Bestyrelsen 

drøftede emnet og fandt at det var bestyrelsens opgave at opfange signaler og ønsker fra 

beboerne der skulle op på et fællesmøde.  

2. Drøftelse KG mail fra 29.11. pkt. 2 vedr. ”Rensning af kloaker”: Bjarne orienterede at 

arbejdet blev påbegyndt af os selv som aftalt, men det viste sig at kloakkerne var fyldt med 

grus og sten fra byggeperioden og at dette var en for stor mundfuld for os selv.  En 

professionel slamsuger fik opgaven og kunne med en slamsuger (af mindre dimension) 

suge 1.4 tons byggeaffald op fra kloakkerne. Arbejdet kostede 6.300kr. 

3. Drøftelse KG mail fra 29.11. pkt. 3 vedr. ”Energiregnskab”: Kjeld havde gennemgået 

energiregnskabet efter egen regnemodel og fundet frem til de samme tal som Ørsted.  

4. Andet.  

a. Hjorteparkens EL-udgifter: Arne udleverede et skema vedr. Hjorteparkens el 

udgifter for 2020-2021 og til det meste af 2022, hvor vi mangler tallene på de to 

sidste måneder af året. Vi ser frem til tallene for de to sidste måneder af året før vi 

kan give det eksakte tal for året sammenlignet med de tidligere år.  

b. Budget kontrol: Arne og Helle fra DAB har gennemført budget kontrol den 21. 

november. Helle fandt nogle posteringer der var fejlposteret. Vi forventer et 

økonomisk underskud i år pga. lidt større regninger end forventet, men vi har penge 

til at dække underskuddet. De større regninger er til slamsuger, Brunata og 

hækplanter (sidstnævnte var afsat til næste års budget). Arne orienterede 

yderligere at overskuddet på de ca. 500.000kr, skal bruges eller øremærkes inden 3 

år og som vi ved er det fællesskabet der bestemmer hvad pengene skal bruges til. 

  

5. Sager til behandling 

1. Status boliggennemgang og drøftelse af handleplan for håndtering og behandling af 

indsamlet information, herunder nedsættelse af arbejdsudvalg: Bestyrelsen har afsat en 

dag til at gennemgå boligmaterialet. Det bliver den 12. januar kl.09:30-16:00. 

2. Drøftelse og beslutning af plan for ”Udarbejdelse af forslag ang. ud-og indflytnings-

procedure boliger. Udskudt fra tidligere møder!”: Udsat. 

3. Fastlæggelse af nye mødedatoer 2023:  

1. Afdelings-og fællesmøder: 

a. Afdelings regnskabsmøde: Vi satser på i slutningen af april  

b. Fællesmøder: 16. januar, 06 marts, 15 juni 2023 alle dage kl.19:00 

2. Bestyrelsesmøder: 20. februar, 12. april, 15 maj-2023. Alle dage kl. 19:00. 

4. Fastsættelse af mødedatoer for drøftelse af eventuelle opdateringer af hhv.:  

1. Husorden- Kommer 

2. Forretningsorden for Fællesmøder- Kommer  

 

6. Eventuelt: OG generalforsamling 23 maj kl. 19:00 2022. 


